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Rada Miejska w Niemczy 
Komisja Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich, Komisja Infrastruktury 
Technicznej i Rozwoju Gospodarczego 
  

Protokół nr BR.0012.1.2023 
  

Wspólne posiedzenie dwóch stałych komisji Rady Miejskiej w Niemczy odbyło się w dniu 24 
stycznia 2023 roku. Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Technicznej 
i Rozwoju Gospodarczego Radna Edyta Mielnik. 
Obrady rozpoczęto dnia 24 stycznia 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:30 tego 
samego dnia, z przerwą od godz. 16:15 do 16:25. 
1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad, przedstawienie porządku 
obrad. 
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich. 
Wyniki głosowania 
OBECNY: 6, NIEOBECNY: 1 
Wyniki imienne: 
OBECNY (6) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Maria Krystyna Oleksiak , Stanisław 
Tadeusz Pelc , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek Wrzesiński 
NIEOBECNY (1) 
Mateusz Kossakowski 
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności Członków Komisji infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego. 
Wyniki głosowania 
OBECNY: 5, NIEOBECNY: 2 
Wyniki imienne: 
OBECNY (5) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik , Kamila Anna Smęt , Stanisław 
Szachniewicz, Paweł Zapotoczny 
NIEOBECNY (2) 
Paulina Ewa Dziedzic , Paweł Andrzej Rożek 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Niemczy 
Pani Edyta Mielnik otworzyła posiedzenie i na podstawie listy obecności członków 
poszczególnych komisji stwierdziła prawomocność obrad. Przedstawiła porządek obrad i 
wskazała, że na prośbę zaproszonego Prezesa ZGPD7 Pawła Puszki nastąpi zmiana w 
porządku obrad komisji określonego zawiadomieniem z dnia 16 stycznia 2023 roku w taki 
sposób, że w punkcie 3 omówiony zostanie temat utrzymania czystości na terenie Gminy 
Niemcza, segregacja odpadów, gospodarka odpadami komunalnymi oraz współpraca z 
ZGPD7 (przedstawienie nowych stawek za wywóz nieczystości stałych), jako kolejny będzie 
omawiany punkt 4 dotyczący transportu publicznego na terenie gminy i powiatu. 
 
2. Punkt dystrybucji węgla kamiennego na terenie gminy. 
Informację w zakresie funkcjonowania w Gminie Niemcza punktu dystrybucji węgla 
kamiennego przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Karolina Bieńko. Sekretarz poinformowała 
radnych, że punkt działa bez zastrzeżeń, zamówienia na podstawie wydanych w OPS 
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zaświadczeń dotyczących uprawnionych mieszkańców gminy do zakupu węgla po cenach 
referencyjnych realizowane są na bieżąco. 
Radna Edyta Mielnik zapytała czy punkt wydaje węgiel na bieżąco? 
Radny Stanisław Pelc zwrócił uwagę na czasowy brak węgla w punkcie. Sekretarz Gminy 
wyjaśniła, że czasowe przerwy w dostawie węgla są niezależne od funkcjonowania punktu 
i niestety nie mamy na nie wpływu. Zapewniła, że zgodnie z informacją osoby zajmującej się 
działalnością punktu każde zapotrzebowanie realizowane jest na bieżąco. 
 
W dyskusji wzięli udział radni: 
- Edyta Marta Mielnik 
- Stanisław Tadeusz Pelc 
 
3. Utrzymanie czystości na terenie Gminy Niemcza, segregacja odpadów, gospodarka 
odpadami komunalnymi oraz współpraca z ZGPD7 (przedstawienie nowych stawek za 
wywóz nieczystości stałych). 
Temat utrzymania czystości na terenie Gminy Niemcza - segregacja odpadów, gospodarka 
odpadami komunalnymi oraz współpraca z ZGPD7 (przedstawienie nowych stawek za 
wywóz nieczystości stałych), w zakresie współpracy gminy z ZGPD7 zreferował Prezes 
Związku Pan Paweł Puszka. Prezes poinformował zebranych, że dla mieszkańców wszystkich 
gmin ustalona jest stała stawka za wywóz odpadów w wysokości 36 zł od osoby miesięcznie, 
natomiast w przypadku zdeklarowanego braku segregacji opłata ta jest dwukrotnie wyższa. 
Wysokość opłaty przyjęto w oparciu o wskaźnik liczby ludności zamieszkałej na terenie 
każdej z gmin należących do związku, biorąc pod uwagę wzrost kosztów operacyjnych i 
wydatków bieżących w pierwszych miesiącach bieżącego roku. Opłata w tej wysokości 
będzie obowiązywała przez pierwsze miesiące tego roku tj. do czasu wyłonienia ostatecznego 
wykonawcy usług w zakresie wywozu odpadów. 
Na pytanie radnej Edyty Mielnik co z gniazdami do segregacji zlokalizowanymi na terenach 
wiejskich? Prezes odpowiedział, że związek stoi na stanowisku, aby gniazda były 
zlokalizowane bliżej wspólnot mieszkaniowych. Natomiast na terenie powiatu będzie 
preferowana segregacja workowa przy każdym z indywidualnych gospodarstw domowych. 
Radni nie mieli więcej pytań. 
Temat w części utrzymania czystości na terenie Gminy Niemcza w tym letnie i zimowe 
utrzymanie dróg omówiła prezes PK spółka z O. O. w Niemczy Pani Elżbieta Szymańska. 
Pani prezes poinformowała radnych o zadaniach jakimi zajmuje się przedsiębiorstwo są to m. 
in. letnie i zimowe utrzymanie dróg, co stanowi blisko 40 km dróg zarówno kategorii I jak i 
II, na obszarach miejskich i wiejskich. Pani prezes wystosowała apel do mieszkańców o 
szanowanie wspólnego dobra jakim są miejsca ogólnodostępne jak place zabaw, miejsca 
reprezentacyjne tj. otwarty niedawno Park Marii i Lecha Kaczyńskich gdzie odnotowano już 
sytuacje zniszczenia mienia i wyposażenia parkowego. Pani prezes zwróciła się również do 
radnych o zgłaszanie na bieżąco zjawisk niepokojących i faktów dewastacji w takich 
miejscach w naszej gminie. 
Rady Stanisław Pelc poprosił o odśnieżanie drogi do siedziby przedszkola publicznego w 
Niemczy. Prezes Elżbieta Szymańska zapewniła, że stosowne zadania zostały przekazane 
pracownikom i prace związane z bieżącym odśnieżaniem strategicznych miejsc na terenie 
gminy wykonywane będą w pierwszej kolejności. Radni nie mieli więcej pytań. 
 
W dyskusji wzięli udział radni: 
- Edyta Marta Mielnik 
- Stanisław Tadeusz Pelc 
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4. Transport publiczny na terenie gminy i powiatu. 
Temat dotyczący organizacji w 2023 roku transportu na terenie gminy i powiatu zreferował 
Burmistrz Jarosław Węgłowski. Poinformował zebranych, że Gmina Niemcza podpisała 
porozumienie na współorganizację w 2023 roku transportu publicznego wraz z innymi 
gminami Powiatu Dzierżoniowskiego, na dotychczas obowiązujących zasadach. Burmistrz 
przedstawił wnioski, o których mówiono podczas spotkania w Bielawie. Podczas spotkania 
przedstawiono m.in. wyniki prowadzonego w 2022 roku badania pływów na wszystkich 
liniach transportu publicznego na terenie Powiatu Dzierżoniowskiego. Szczegółowe wyniki są 
dostępne w urzędzie miasta, po sporządzeniu wyciągu obejmującego swoim zakresem kursy 
organizowane przez przewoźnika z Bielawy na terenie naszej gminy, będą przedstawione 
zainteresowanym. Burmistrz Jarosław Węgłowski poinformował również, że związek 
powiatowo-gminy, który jest obecnie w procesie tworzenia będzie mógł ubiegać się o 
dofinansowanie do 1 wozokilometra organizowanych przejazdów dopiero po 
ukonstytuowaniu się i mając na uwadze określone prawem terminy nastąpi to najszybciej w 
przyszłym roku. Zatem nasza gmina i każda w powiecie dzierżoniowskim będzie musiała się 
w tym roku zmierzyć, jak zwracano wielokrotnie wcześniej uwagę radnych, z wyższymi 
kosztami organizacji transportu publicznego niż założono w budżecie naszej gminy na 2023 
rok. Burmistrz przypomniał swoją propozycję wykorzystania niskoemisyjnych autobusów, 
która nie otrzymała poparcia radnych. 
Rady Miłosz Wrzesiński zapytał jakie są perspektywy uruchomienia na naszym terenie 
komunikacji kolejowej? Burmistrz Jarosław Węgłowski poinformował, że w planach jest 
uruchomienie transportu kolejowego linii 310 tj. z Kobierzyc do Piławy Górnej przez 
Niemczę. Do końca tego roku maja być zakończone postępowania o zamówienie publiczne, 
natomiast do końca 2024 roku mają być uruchomione pierwsze kursy tej linii. 
Rada Edyta Mielnik zapytała czy jest prawdą, że Gmina Niemcza nie będzie członkiem 
nowego związku powiatowo-gminnego organizującego transport publiczny? 
Zastępca Burmistrza Leszek Lupa, powiedział że jeśli takie porozumienie zostanie oficjalnie 
przygotowane to Gmina Niemcza do niego przystąpi. Radni nie mieli więcej pytań w 
omawianym zakresie. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Stanisław Tadeusz Pelc 
- Miłosz Marek Wrzesiński 
- Stanisław Tadeusz Pelc 
- Edyta Marta Mielnik 

Przerwa w obradach od godz. 16:15 do godz. 16:25. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Osipowicz zapytał czy autobusy 
elektryczne są już na ternie Gminy Niemcza? Burmistrz Jarosław Węgłowski odpowiedział, 
że nie ma. 

5. Opiniowanie projektów uchwał: 
a) Nr 1/2023 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i 
Gminy Niemcza. 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Nieruchomościami i Działalności Gospodarczej Pani Agnieszka Kawa. Radna 
Edyta Mielnik zapytała czy zapisy rozdziału II regulaminu są teraz w okresie zimowym 
egzekwowane? Pani kierownik poinformowała, że kwestia zalegającego śniegu na wjazdach 
do prywatnych posesji jest obowiązkiem mieszkańców, pracownicy przedsiębiorstwa 
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komunalnego zwracają uwagę mieszkańców na ten zakres, natomiast w gminie nie ma 
powołanych odrębnych służb porządkowych jak straż miejska. Radni nie mieli więcej pytań. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Edyta Marta Mielnik 
- Edyta Marta Mielnik 

Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 1/2023 uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Miasta i Gminy Niemcza. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 1/2023 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Miasta i Gminy Niemcza. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Projekt Nr 1/2023 został pozytywnie zaopiniowany. 
 
b) Nr 2/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na opieszałość Ośrodka Pomocy Społecznej w 
wydaniu decyzji o umieszczeniu w DPS. 
Projekt przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Niemczy Radna Alicja Borodajko. Radni nie mieli pytań. 
 
c) Nr 3/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezesa Zarządu Przedsiębiorstwa 
Komunalnego Spółka z O. O. w Niemczy 
Projekt przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Niemczy Radna Alicja Borodajko. Radni nie mieli pytań. 
 
d) Nr 4/2023 o zmianie uchwały nr LVI/336/22 Rady Miejskiej w Niemczy w sprawie 
określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany 
źródeł ciepła w ramach ograniczenia niskiej emisji na terenie Miasta i Gminy Niemcza. 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Nieruchomościami i Działalności Gospodarczej Pani Agnieszka Kawa. 
Radny Stanisław Pelc zapytał czy w mieszkaniach komunalnych można wymienić źródło 
ciepła i otrzymać dofinansowanie. kierownik potwierdziła, że można otrzymać 
dofinansowanie na ten cel pod warunkiem złożenia wniosku przed podjęciem prac 
remontowych związanych z wymianą źródła ciepła. Radni nie mieli więcej pytań. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Stanisław Tadeusz Pelc 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 4/2023 uchwały o zmianie uchwały nr LVI/336/22 Rady Miejskiej 
w Niemczy w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 
kosztów wymiany źródeł ciepła w ramach ograniczenia niskiej emisji na terenie Miasta i 
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Gminy Niemcza. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 4/2023 uchwały o zmianie uchwały nr LVI/336/22 Rady 
Miejskiej w Niemczy w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej na 
dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w ramach ograniczenia niskiej emisji na 
terenie Miasta i Gminy Niemcza. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
  
Projekt Nr 4/2023 został pozytywnie zaopiniowany. 
 
e) Nr 5/2023 w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 
Założenia projektu uchwały omówił Zastępca Burmistrza Leszek Lupa. Zastępca 
poinformował zebranych, że we wskazanej lokalizacji oraz w założeniach zainteresowanych 
stron do dnia 15 marca bieżącego roku mają nastąpić wszelkie uzgodnienia, aby jak 
najszybciej powstało w Niemczy przedszkole. Radni nie mieli pytań. 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 5/2023 uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 5/2023 uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Projekt Nr 5/2023 został pozytywnie zaopiniowany. 
 
f) Nr 6/2023 w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2023 rok 
Najważniejsze założenia projektu uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Marta Żłobicka -
Wnuk. 
Radna Edyta Mielnik zapytała czym spowodowane jest zwiększenie planu wydatków w 
wysokości 12300 na zadanie inwestycyjne związane z remontem stadionu? Zastępca 
Burmistrza Leszek Lupa poinformował, że zamiarem Burmistrza jest zintensyfikowanie prac 
remontowych i modernizacyjnych na stadionie miejskim przed rozpoczęciem sezonu, wobec 
powyższego zadeklarowano nie przewidzianego w budżecie wcześniej wkładu własnego 
planowanego zadania. Radni nie mieli więcej pytań. 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 6/2023 uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i 
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Gminy Niemcza na 2023 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 6/2023 uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i 
Gminy Niemcza na 2023 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
 
Projekt Nr 6/2023 został pozytywnie zaopiniowany. 
 
g) Nr 7/2023 o zmianie uchwały nr LVI/338/22 Rady Miejskiej w Niemczy w sprawie 
ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 
rodzicom kosztów przewozu uczniów niepełnosprawnych. 
Projekt uchwały zreferowała Inspektor Agnieszka Borowska, która poinformowała o 
konieczności zmiany zapisu podjętej w grudniu 2022 roku uchwały w związku z wejściem w 
życie dnia 17 stycznia 2023 roku przepisu o zmianie rozporządzenia wykonawczego do 
którego odniesiono się w naszej uchwale. W związku z powyższym należy przyjąć nowe 
stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględniane przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 
przewozu ucznia niepełnosprawnego do najbliższej jednostki oświaty gdzie może on 
realizować obowiązek szkolny bądź nauki. Radni nie mieli pytań. 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 7/2023 uchwały o zmianie uchwały nr LVI/338/22 Rady Miejskiej 
w Niemczy w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 
obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu uczniów niepełnosprawnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 7/2023 uchwały o zmianie uchwały nr LVI/338/22 Rady 
Miejskiej w Niemczy w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 
uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu uczniów 
niepełnosprawnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Projekt Nr 7/2023 został pozytywnie zaopiniowany. 
 
h) Nr 8/2023 w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich w sołectwach Gilów, 
Ligota Mała, Podlesie, Wilków Wielki, Kietlin. 
Projekt uchwały zreferowała Sekretarz Gminy Karolina Bieńko, która wskazała na konieczność 
podjęcia uchwały z uwagi na zakończenie kadencji sołtysów i rad sołeckich w pięciu z siedmiu 
gmin należących do naszej lokalnej wspólnoty. Szczegółowy harmonogram wyborczych zebrań 
wiejskich na podstawie zapisów statutów sołectw będzie podany do publicznej wiadomości po 
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podjęciu uchwały. Radni nie mieli pytań. 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu uchwały Nr 8/2023 w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad 
Sołeckich w sołectwach Gilów, Ligota Mała, Podlesie, Wilków Wielki, Kietlin.. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 8/2023 uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad 
Sołeckich w sołectwach Gilów, Ligota Mała, Podlesie, Wilków Wielki, Kietlin. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Projekt Nr 8/2023 został pozytywnie zaopiniowany. 
 
6. Sprawy różne. 
Radny Stanisław Pelc zapytał ile kosztował koncert zespołu Bayer Full w Niemczy i kto 
pokrył koszty? Skarbnik Gminy Marta Żłobicka -Wnuk poprosiła o złożenie pytania na 
piśmie. 
Przewodnicząca obrad Edyta Mielnik poprosiła o przygotowanie odpowiedzi na najbliższe 
posiedzenie sesji Rady Miejskiej w Niemczy zaplanowane w dniu 31 stycznia 2023 roku. 
Radna Alicja Borodajko przedstawiła swoje stanowisko wobec jednego z opublikowanych na 
stronie internetowej Gminy Niemcza artykułów. Nastąpiła niekontrolowana dyskusja na 
powyższy temat. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Stanisław Tadeusz Pelc 
- Alicja Maria Borodajko 
- Stanisław Tadeusz Pelc 
- Kamila Anna Smęt 
- Maria Krystyna Oleksiak 

Na tym protokół zakończono. 

  
  

Przewodnicząca Komisji 
Infrastruktury Technicznej  
i Rozwoju Gospodarczego 

 
(-) Edyta Mielnik 

  
  
 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

  

 


